



About the Speakers



Barak Cohen

Partner, Commercial Litigation
(White Collar & Investigations)
合夥人，商業訴訟
(白領階層和調查)

Perkins Coie LLP
博欽律師事務所

Washington D.C. Office, U.S.A.
美國華盛頓辦公室

U.S. Direct Tel: +1.202.654.6337
BCohen@perkinscoie.com

Barak Cohen is a partner in Perkins Coie's White Collar & Investigations practice, and the chair of the Commercial Litigation practice in the firm's D.C. office. Barak represents companies and individuals in criminal and government enforcement matters before law-enforcement authorities, inspectors general, and regulatory agencies and in parallel civil litigation. He also utilizes his experience as a former federal prosecutor to conduct internal investigations, and to provide compliance advice.

Barak Cohen 是博欽律師事務所的白領和調查團隊的合夥人，也是所內華盛頓辦公室的商業訴訟團隊之主席。Barak 在法律強制執法機關、調查總長、和受管制的代辦處，以及類似的調查之前，在刑事和政府執行事件代表著公司和個人。他還利用他作為前聯邦檢察官的經驗進行內部調查，並提法律建議。

Barak has most recently focused on matters involving the False Claims Act, investigations relating to foreign corruption offenses in diverse locations such as Latin America, Asia, Russia and Europe, bid-rigging, conflicts-of-interest and corruption involving senior government officials, economic espionage and criminal trade secrets.

Barak 最近專注於涉及虛假索賠法的事件，涉及拉丁美洲、亞洲、俄羅斯和歐洲等不同地區外國貪污犯罪的調查，串通投標、利益衝突和涉及高級政府官員的貪污、經濟間諜和刑事商業秘密。

As an experienced litigator, he has tried cases before juries throughout the United States. Barak has particular expertise in highly regulated industries, such as pharmaceutical and medical device manufacturing and sales, and the defense industry. National news media regularly call on Barak to provide commentary and insight regarding current legal issues.

做為有經驗的訴訟人，他曾在美國各地的陪審團之前審理過案件。Barak 在高度管理的行業，如製藥和醫療器械製造和銷售，以及國防工業方面，特別地有經驗。國家新聞媒體經常拜訪 Barak 就當前的法律問題提供評論和見解。